
Afdelingsbestyrelsesmøde d. 30.09.2021

Tilstede:
Peter
Steffen
Mette
Trine
Klaus
Helene
Jesper

Bestyrelses beslutning vedr. valg af repræsentant til beboere-panel, valg er Trine Grandahl.

Jesper overleverer forskellige nøgler. Alle bestyrelsesmedlemmer på nær Mette har pt
nøgler til kontoret. Der underskrives en midlertidig nøglekontrakter.

Jesper giver kort oplæg om, det at være i bestyrelsens, samt dets opgaver.
- elskab
- Aflåsning af monokler den 30.12 og 01.01 og lokationer
- Mapper: 2 sorte med lovgivning, grøn med arrangementer, blå nøglekontrakter, sort

legepladsrapport, hvid regnskab, sort helhedsplan, sort nyhedsbreve, hvid
afdelingsmøder.

- Skab med div.
- Hvor tit holder vi møder?

Forslag:
- arrangementudvalget samles hurtigst muligt, og melder en plan tilbage til

bestyrelsen.
- Skal der afsættes et rådighedsbeløb til arrangementudvalget.
- Budgetteret 10.000kr til fri rådighed.

- Lav ikke for mange arrangementer uden egenbetaling, så man ved, at
folk kommer.

- Jesper informerer, at de ca. har brugt 75.000kr på arrangementer.
- Der skal laves budget til alle arrangementer, samt gemmens regninger.

- Renovationsudvalget evt. fortsætter som et vedligeholdelsesudvalg - mål: vi vil være
afdelingen, som folk gerne vil flytte til.

- Vi vil gerne på sigt involverer folk med anden etnisk baggrund mere i både udvalg og
arrangementer.

- Snak om, hvorvidt vi skal samarbejde med afdeling 25 rækkehusene samt Lejerbos
afdelinger, vedrørende arrangementer.

- Vi får ca. 80.000kr om året til arrangementer i afdelingen + div. Bestyrelses udgifter.

Vi aftaler, at vi skal mødes ca. hveranden måned, evt. med mindre opfølgningsmøder.
Vi aftaler at mødes igen torsdag d. 04.11.2021, kl. 17.00

Repræsentantskabet - bestyrelsen samt suppleanter. Meld det til Lene.



Send referater til ‘Heidi Riis Jensen hrj@faellesbo.dk - så det kan slås op på hjemmesiden.

mailto:hrj@faellesbo.dk

